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SKRIVELSE AVSEENDE POSITIV SÄRBEHANDLING 

I budgeten kan man bland annat utläsa att arbetsmarknadsnämnden ska i 
samarbete med Järva stadsdelsnämnd utveckla sitt arbete för att stärka         
sysselsättningen i Järva. 

Därtill planerar också arbetsmarknadsnämnden att utreda möjligheten att flytta 
delar av sin verksamhet till ytterstaden och däribland utreda en lokaleffektiv 
etablering av ett vuxenutbildningscentrum i Järva. 

    Järva är speciellt utpekat för omfattande insatser ifrån AMF.   

Vi frågar därför om den kommunala Likabehandlingsprincipen har satts åt sidan 
i jämförelse med vad andra stadsdelar som har liknande socioekonomiska 
förhållanden fått? 

Vilka indikatorer har lett till denna särbehandling i jämförelse med andra 
socioekonomiska områden av liknande karaktär? 

 

Ann-Kristin Carlberg (SD) 

Leif Söderström (SD)  
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